



ناقلات تحقق صافى ربح قدره 382 مليون ريال قطري عن الربع الأول من العام 2022

الدوحة، قطر – 17 أبريل 2022: أعلنت شركة ناقلات، التي تمتلك وتشغل أكبر أسطول لنقل الغاز الطبيعي المسال في العالم، نتائجها المالية للربع الأول المنتهي في 31 مارس 2022، حيث حققت الشركة صافي ربح بلغ 382 مليون ريال قطري مقارنة مع 320.1 مليون ريال قطري عن الفترة نفسها من العام 2021، بزيادة قدرها 19.3٪.

وبالرغم من التحديات العالمية التي فرضتها جائحة كوفيد-19 الوبائية، تواصل ناقلات عملياتها في نقل الطاقة النظيفة دون انقطاع إلى شتى أنحاء العالم عبر تقديم خدمات الشحن البحري على نحو يتصف بالسلامة والموثوقية والكفاءة. كما تواصل الشركة أيضًا ترسيخ مكانتها وتعزيز القيمة لعملائها من خلال خدمات إصلاح السفن، وتصنيع الهياكل البحرية والبرية، وتقديم خدمات القطر والسحب وغيرها من الخدمات البحرية.

وتعليقًا على النتائج المالية المتحققة، قال المهندس عبدالله فضالة السليطي، الرئيس التنفيذي لشركة ناقلات: "إنه لمن دواعي سرورنا البالغ أن نعلن تحقيق هذه الأرباح المتميزة عن الربع الأول من العام 2022، مما يؤكد مجددًا كفاءة نموذج الأعمال المرن الذي أسسته ناقلات على مدار السنين. وفي ظل الأوضاع الراهنة للمناخ الاقتصادي العالمي والاحتياج على المدى البعيد لحلول متنوعة وآمنة وموثوقة في مجال نقل الطاقة، سوف تواصل ناقلات مساعيها من أجل زيادة أصولها وخلق عائدات مستدامة للمساهمين.

ومما يشهد لالتزام ناقلات بمعايير الصحة والسلامة حصول الشركة حديثًا على تصنيف الخمس نجوم للعام الخامس على التوالي بعد اجتياز تدقيق الخمس نجوم في مجال إدارة الصحة والسلامة في أماكن العمل الذي يجريه مجلس السلامة البريطاني ويشكل أداة مرجعية عالمية لتقييم نظم إدارة السلامة في المؤسسات بمقارنتها مع أفضل الممارسات الراهنة.

وأود اغتنام هذه الفرصة لكي أعرب عن خالص شكرنا وتقديرنا ل قطر للطاقة وإدارة المدن الصناعية التابعة لها وشركة قطرغاز وجميع العاملين في شركة ناقلات على دعمهم المتواصل وتعاونهم المستمر ضمانًا لإحراز النجاح وتحقيق رؤيتنا المتمثلة في أن نكون شركة رائدة عالميًا ومزودًا مفضلًا في مجال نقل الطاقة والخدمات البحرية."

من المقرر أن تعقد ناقلات اجتماع علاقات المستثمرين عبر الهاتف لمناقشة النتائج المالية عن الربع الأول من العام 2022، وذلك يوم الإثنين الموافق 18 أبريل 2022 الساعة 1:30 ظهرًا بتوقيت الدوحة، وسوف يكون العرض التقديمي الخاص بهذا الاجتماع متاحًا على الموقع الإلكتروني للشركة قبل انعقاده. لمزيد من المعلومات عن تفاصيل الاتصال للمشاركة في الاجتماع الهاتفي لشركة ناقلات، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني: www.nakilat.com

***انتھى





Nakilat achieves QAR 382 million net profit for the first quarter of 2022

Doha, Qatar – 17 April 2022: Nakilat, the world's largest Liquefied Natural Gas (LNG) fleet operator achieved a net profit of QR 382 million for the first quarter ended March 31, 2022, compared to QR 320.1 million during the same period in 2021, an increase of 19.3%.

Despite the global challenges posed by the COVID-19 pandemic, Nakilat continues to deliver uninterrupted clean energy to the world, through safe, reliable, and efficient shipping and maritime services. The company also continues to strengthen its value proposition, by offering ship repair, industrial and offshore fabrication, towage, and other maritime services.

Eng. Abdullah Al Sulaiti, Chief Executive Officer, Nakilat, said: "We are very pleased to report a stellar earnings result for the first quarter 2022, which reiterates the resilient business model that Nakilat has built over the years. Against the current backdrop of global economic environment and the long-term needs for diversified, secure and reliable energy transportation solutions, Nakilat shall continue to grow its assets portfolio and generate sustainable return for its shareholders."

As a testament to the company's commitment to health and safety, Nakilat recently attained a five-star grading in the Five Star Occupational Health and Safety Audit, for the fifth consecutive year. Conducted by the British Safety Council, the Audit provides a worldwide benchmark of organizational safety management systems against current best practice.

I would like to take this opportunity to extend our deep appreciation to QatarEnergy, QatarEnergy Industrial Cities, Qatargas, and all our staff for their ongoing support and collaboration, in ensuring our success and the realization of our vision of becoming a global leader and provider of choice for energy transportation and maritime services."





Nakilat will host an investor relations conference call on its financial results for the first quarter of 2022. The conference call will be held on 18 April 2022, at 13:30 (Doha Time), and the presentation will be made available on the company's website prior to the call. For further information on Nakilat's conference call dial-in details, please visit www.nakilat.com

-Ends-

<u>نموذج الافصاح:</u>

شركة قطر لنقل الغاز المحدودة (ناقلات) ش.م.ع.ق تفصح عن بياناتها المالية للربع الاول من عام 2022

أفصحت شركة قطر لنقل الغاز المحدودة (ناقلات) ش.م.ع.ق عن بياناتها المالية للفترة المنتهية في 2022/03/31، حيث بلغ صافي الربح 381.8 مليون ريال قطري مقابل صافى الربح 320.1 مليون ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

كما بلغ العائد على السهم 0.07 ريال قطري في للفترة المالية المنتهية في 3022/03/31 مقابل العائد على السهم 0.06 ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

Disclosure Form:

QATAR GAS TRANSPORT COMPANY LIMITED (NAKILAT) (QPSC) DISCLOSES ITS FINANCIAL STATEMENTS FOR THE 1ST QUARTER ENDED MARCH 31, 2022.

Qatar Gas Transport Company Limited (Nakilat) (QPSC) disclosed its financial statements for the period ended on 31.03.2022. The statements shows that the net profit is QR 381.8 million Compared to net profit amounting to QR 320.1 million For the same period of the previous year.

Earnings per Share (EPS) amounted to QR 0.07 For the period ended March 31, 2022 to EPS amounted to QR 0.06 for the same period of the previous year.